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Zápis č. 8/23 ze schůze OV Plzeňské oblasti ČJF 

konané dne 13. 11. 2023 

 
Místo:     Svržno 
Přítomni za OV (dle abecedy):  Dohnal Petr, Kodadová Michaela, Ing. Mentlíková Eva                                                  
Sekretář:     Paleček Jan Ing. 
Omluveni:                                    Hanáková Jana, Smolík Radek 
 
 
Program schůze: 
 

1. Kontrola zápisu z minulé schůze OV 
2. Informace z VV ČJF 
3. Informace o čerpání rozpočtu 2023 
4. Plán na rok 2024 – OM 
5. OCM informace, poslední soustředění – výběrové, Svržno, Krutěnice 
6. Kategorizace jezdců, rozpisy, zpracování výsledků, školení zpracovatelů 
7. Schůzka s pořadateli závodů 2024 

 
Průběh jednání: 
 
Bod 1.: Vše splněno. 
 
Bod 2.: Informace z VV (3. 11. 2023) podala Ing. E. Mentlíková, Rada ČJF se od předchozího OV nekonala. 
Zápisy z VV jsou pro členy umístěny v JISu. 
 
Bod 3.: Informaci o čerpání rozpočtu podala Ing. Mentlíková. Rozpočet ještě není uzavřen, patří do něj 
ještě vyúčtování dvou ZZVJ, vyúčtování schůze OV s pořadateli závodů + další případné položky do 
konce roku. 
 
Bod 4.: Pořadatelé byli vyzváni, aby na adresu sekretáře do konce listopadu poslali své návrhy na 
pořadatelství OM s návrhy na formát těchto OM. 
 
Bod 5.: Obě poslední OCM proběhla v plánovaných termínech. Závěr z těchto soustředění – budou 
zpracovány seznamy adeptů, které by přicházely v úvahu pro rok 2024. Připraví Ing. Mentlíková a M. 
Kodadová. Na příští schůzi pak bude tento seznam projednán a schváleno jeho finální znění. 
 
Bod 6.: Tento bod byl zařazen do jednání s pořadateli – viz bod 7. 
 
Bod 7.: Této schůzky se zúčastnili všichni pořadatelé kromě Domažlic a Trnové. Projednávalo se  
hodnocení letošní sezony, plán termínů 2024, soutěže pro pony a další. Vzrušené diskuse probíhaly při 
informacích  o plánovaných kategorizacích jezdců a závodů, o formách rozpisů závodů, o problémech při 
zpracování výsledků, o problémech s přihláškami a platbami na závody – JIS, Hubertus a o dalších 
aktuálních problémech týkajících se závodů. Ze schůzky dále vyplynula potřeba školení zpracovatelů 
výsledků – systém Hubertus. Tento požadavek byl již uveden v zápisu z minulé schůze OV – termín a 
místo konání budou upřesněny (termín pravděpodobně během ledna 2024), školení připraví a povede R. 
Smolík. 
Během jednání bylo podáváno pohoštění přítomným, které hostitel (JK Agro chov koní Svržno) vyúčtuje 
a následně bude uhrazeno z prostředků oblasti. 
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Příští schůze: Termín a místo budou  určeny dle potřeby – svolání přes e-maily. 
       
 
          Zapsal: Jan Paleček    

                 


